
Schůze Klubu přátel školy Květňák, z.s. 
Termín: 27. 04. 2023, 19:00, sborovna K2 

Zapsal: Martin Beran 

Přítomni: zástupci tříd 1.B, 1.C, 1.D, 1.F, 2.A, 2.C, 2.D, 3.B, 3.D, 3.E, 4.A, 4.C, 5.B, 5.C, 5.D, 6.A, 6.D, 

6.E, 7.A, 7.B, 7.C, 7.D, 8.A, 8.B, 8.C, 8.D, 9.A + p. ředitel Kopečný 

Schůze byla zahájena v 19:00. Vzhledem k účasti 27 z celkového počtu 40 zástupců všech tříd byla 

Schůze prohlášena za usnášeníschopnou. 

1. Požadavky školy na podporu z fondu KPŠ, podněty k podpoře nových aktivit KPŠ 
 

R. Bauch informuje o stavu financí KPŠ: Celkem bylo na příspěvcích vybráno 252 500 Kč. Celkový 

úhrn financí KPŠ je (ke dni 27. 4. 2023) 361 333 Kč. Kromě příspěvků třídám na výlet (3000 Kč) a 

jiných dříve explicitně schválených příspěvků Radou bylo čerpáno jen 22 000 Kč na vleky pro 

lyžařské kurzy 7. tříd. 

 

Rada schvaluje návrh výboru vybírat členské příspěvky pro školní rok 2023/2024 bezhotovostně. 

Žáci dostanou individuální variabilní symboly, aby bylo dohledatelné, za jaké žáky bylo zaplaceno 

a za jaké nikoliv. Tak bude možné udělat lepší statistiku výběru příspěvků. 

 

Výbor informuje, že dříve zmiňované problémy s informacemi ve veřejném rejstříku a stanovami 

byly zcela vyřešeny – náš polek už má všechny údaje ve veřejném rejstříku opraveny, doplněny 

byly přehledy o majetku a závazcích, stanovy byly aktualizovány a spolek si zřídil datovou 

schránku a společnou emailovou schránku (kps.kvetnak@seznam.cz). 

 

Z důvodu úspory nákladů navrhuje výbor, aby se běžný účet spolku převedl do Fio bank, kde 

bude účet veden bez měsíčních poplatků – a zároveň s možnostmi transparentního účtu, kde 

budou veřejně vidět všechny výdaje spolku. Rada tento návrh schvaluje. 

 

Rada schvaluje návrh p. ředitele Kopečného o příspěvek žákům 9. tříd na návštěvy památníků 

v Lidicích a Terezíně ve výši 20.514 Kč 

 

Rada potvrzuje dříve schválený příspěvek 50.000 na program Bezpečně u vody na příští rok 

(jelikož v letošním roce jej škola nerealizovala a realizovat nestihne). 

 

Rada žádá prostřednictvím p. ředitele Kopečného, aby žáci vypracovali návrh na zvelebení školy – 

alternativně ve výši 30.000 Kč a 50.000 Kč. O realizaci tohoto návrhu (a variantě) se rozhodne na 

první schůzi KPŠ příští školní rok. 

 

2. Různé 
 

Návrh na využití nabídky České Spořitelny na semináře o finanční gramotnosti pro žáky školy. 

 

Společenský večer školy se nerealizoval, neboť není nikdo, kdo by jej organizoval. 

 



Doučování na přijímací zkoušky na SŠ – informace pravděpodobně dorazila jen žákům 9. tříd 

(zájem měly i 8. třídy). Zástupci tříd žádají, aby toto doučování bylo přidáno do nabídky kroužků 

již v září příštího roku. 

 

Zástupci tříd žádají, aby nabídka kroužků byla v září k dispozici co nejdříve, neboť rodiče preferují 

kroužky ve škole před kroužky jinde. Dle p. ředitele to není snadné zajistit, neboť škola nejdříve 

musí vyřešit vše, co souvisí s výukou. 

 

Informace od p. Ředitele – ve srovnávacích testech pro 5. ročníky dopadly žáci naší školy ve všech 

předmětech nadprůměrně. 

 

Schůze byla ukončena v 20:15.  

 

Za správnost zápisu: 

 

 

Rudolf Bauch     Zdeněk Příhoda 

 

 

Martin Beran     Andrea Zápotocká 

 

 


